

Referat af ankercirkelmøde (bestyrelsesmøde) i Urbania d. 12. marts 2025

Mad kl.18.00, Mødestart ca 18.30

Sted: Hos Tina Solveig, Robert Jacobsens Vej 72, 6,3

Til stede: Gro, Liv, Jette, Riko, Inger, Tina Solveig, og Berit(kommer kl 18.45)

Afbud: Michael, Mette(online under punkt vedr. byggeri)

Facilitator: Riko

Referent: Tina Solveig

Næste møder:

Bestyrelsesmøde d. 10. april, Broen (Hvem reserverer?), 17.30-20.30, Jette står for mad.

Generalforsamling d. 26. april, Kulturstationen, Vanløse kl 13.30-17. Mulighed for at deltage i fællesspisning i Frodes folkehus efterfølgende, for egen regning

Plan:

18.30 Komme til stede

18.40 Samtykke til dagsordenen

18.45 Meddelelser og kommende mødedatoer

18.50 Refleksion over aflyste møder.

Vi har en runde. Konklusion: Vi har ikke større hængepartier, noget er klaret over et teammøde og mail. Studiecirkelns domænebeskrivelse behandles d. 10.4 Plan for intro- og værdimøder skubbes.

19.00 Genfinde ”ånden” fra mødet d. 2. februar

Mødet d. 2. februar var et arbejdsprocesmøde, og ikke et bestyrelsesmøde. Vi repeterede dagens arbejde, og inkluderede Inger som ikke kunne deltage 2.2.

19.20 Revideret regnskab med en række bemærkninger og forslag til bestyrelsen fra Lars. Se vedhæftet dokument. Kort drøftelse af plan for videre håndtering.

Meget grundig intern revision, tak til Lars. Der er en række gode kommentarer og opfordringer til refleksion/beslutning i bemærkningerne På mødet d. 10.4 behandler vi bemærkninger, og Riko har udkast til budget 2026 med.

Set i lyset af det udsatte byggeri overvejer vi kontingentets størrelse. Der forberedes forslag til behandling 10.4 (TS)

19.30 Mette deltager online for at opdatere fra følgegruppe:

Status: Der afholdes en række møder i april mellem KAB og KBH K for at komme videre. Håbet er at lokalplanen kan revideres, så byggeriet kan tilpasses rammebeløbet. Der er ingen tvivl om at alle parter ønsker Urbania opført. Det økonomiske benspænd nu skyldes inflation og øgede byggepriser – gælder alt byggeri, og en snæver(lovbunden) økonomisk ramme for alment byggeri (som jo også er rammen for huslejen).

Vi (Mette) undersøger, om konsulent fra KAB kan deltage til information på GF.

19.50 Planlægge årsmøde/medlemsmøde (generalforsamling) – uddelegering. Se separat procesdokument vedhæftet mail.

Sociokraticirklen vil gerne støtte gennemførelsen af årsmøde/GF hvor det er relevant, og har en række spørgsmål til bestyrelsen som udgangspunkt. Dette drøftes og Inger, Berit og Tina Solveig arbejder videre med planlægning 18.3

De der er på valg overvejer inden mødet 10.4, om de genopstiller.

20.25 Broen – Riko o.a. stiller spørgsmålstegn ved om denne fungerer for os, nu vi denne gang har valgt at være et andet sted. Bestyrelsen konkluderer, at det fortsat giver mening at have et mødested så lokalt for Urbania og for de fleste bestyrelsesmedlemmer.

20.35 Udtjekning med en kort runde om hvordan dette møde har været – emner til nyhedsbrev – det bliver primært indkaldelse til GF.

20.45 Møde slut

Gros noter fra drøftelsen om fremtidige opgaver 02.02.25

Hvordan skal bestyrelsen arbejde imens vi venter på afklaring ift. Byggeriets økonomi?

Opgaver, der skal håndteres

- 1. Planlægning og afholdelse af generalforsamling (GF)**
- 2. Planlægning og afholdelse af værdi- og introduktionsmøder**

3. Besvarelse af mails og andre henvendelser

- Hvad er Urbanias formål?
- Skal vi fokusere primært på indenrigs- eller udenrigsaktiviteter?

Rikos skibs metafor/hvad gør vi ved tomgangsfølelsen?

- Bør vi overveje at etablere en anden (midlertidig) struktur, f.eks. forretningsudvalg og cirkler for bedre organisering og prioritering af vores ressourcer
- Hvilke aktiviteter giver mest mening for bestyrelsesmedlemmerne, medlemmerne og foreningen som helhed?
- Skal vi sætte kontingentbetaling og bestyrelsesarbejde på pause i en periode?
- Bør vi forberede en aktiveringspakke, der kan aktiveres/udrulles to år før indflytning?
- Hvor ofte skal bestyrelsen mødes og skal alle deltage hver gang?

Reaktioner på belastning



